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Prosze o odpowiedź w sprawie:

W związku z inicjatywą mieszkańców osiedla Pogorzelec dot. ulic: Goździków,
Konwalii, Bratków, Krokusów, Niezapominajek, Alei Róż oraz Piotra Skargi, polegającą
na złożeniu prośby do Orange Polska S.A., w sprawie ujęcia w swoich planach
inwestycyjnych, budowy sieci światłowodowej na w/w ulicach, a także w związku
z planowanym przez gminę, remontem chodników i oświetlenia przy części
wymienionych ulic, proszę o poinformowanie Orange Polska S.A; o planowanych
remontach na w/w ulicach. Pozwoli to na uniknięcie w późniejszym czasie sytuacji,
w której ze względu na wykonane remonty, gmina mogłaby nie wydać zgody dla Orange
na budowę sieci Światłowodowej.

Prosze także o udzielenie wsparcia dla powyższej inicjatywy mieszkańców, pod
poparciem której obecnie trwa zbieranie podpisów, oraz udzielenie stosownej pomocy w
trakcie prowadzonych rozmów z Orange Polska S.A., w zakresie przyśpieszenia
inwestycji. Mieszkańcom wymienionych powyżej ulic bardzo zależy na budowie sieci
światłowodowej, gdyż w obecnej sytuacji mogą liczyć jedynie na mocno ograniczony
dostęp do internetu. W obecnych czasach kiedy mamy do czynienia z nauką zdalna czy
też prowadzeniem działalności gospodarczej z wykorzystaniem dostępu do internetu,
mieszkańcy tych ulic mają znacznie gorsze warunki funkcjonowania.

Warto dodać jeszcze, że rozbudowa sieci światłowodowej w najbliższej okolicy
zostało ostatnio zakończona na ul. Bławatków, tym bardziej wydaje się zasadne jej
kontynuowanie przed planowanym remontem chodników.
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